

泰域臻味

Discover Exotic Thailand with Mango Tree

著名泰国餐厅“芒果树”首席执行官Pitaya Phanphensophon先生，他的名声享誉在华盛顿，伦敦，迪拜，曼谷以及东京等城市，他将带着他的个人成就和创想来到上海！

Pitaya Phanphensophon, CEO of Mango Tree Restaurants, renowned in Washington D.C, London, Dubai, Bangkok and Tokyo, personally brings his creations to Shanghai!

2016年4月23日至5月13日，东锦江希尔顿逸林酒店将携手泰国芒果树餐厅为您开启“泰域臻味”之旅。

DoubleTree by Hilton Shanghai-Pudong and Mango Tree Thai Restaurants will join hands for a journey to,

Discover Exotic Thailand with Mango Tree At the Grand Café of Double Tree by Hilton Shanghai-Pudong from Apr.23 to May13, 2016.

第一家芒果树餐厅于1994年在曼谷市中心开业,坐落在一栋建于100年前的泰式老房子里，因门前种着一棵芒果树而得名。芒果树旨在提供色香味俱全的泰国美食，只选用最优质的新鲜食材，并以泰国有机香草及各式香料提味，将泰菜三大精髓-甜，酸，辣发挥得淋漓尽致。首席执行官Pitaya先生将亲临东锦江希尔顿逸林酒店演绎经典泰菜。

The first Mango Tree Restaurant opened its doors in 1994, in the heart of Bangkok, in a beautiful Thai house built during the reign of King Rama VI almost 100 years ago. It was named “Mango Tree” because of the mango tree planted at the front of the house. Their distinctive and delicious flavor comes from blending the perfect combination and balance of fresh herbs, array of spices and fresh ingredients. Also it’s artful blending of sweet, sour and spicy mingle the harmonious taste in each bite, derive in each dish. Pitaya Phanphensophon the CEO of Mango Tree Restaurants will be in Shanghai to personally ensure the authenticity of the cuisine and present his creations.

时间Time:

午餐Lunch11:30-14:00 (有限选择Limited selections only)

晚餐Dinner18:00-22:30 (零点菜单A La Carte menu)

地点Venue:

咖啡厅

Grand Café

Contact:

Phoebe Miao

Guest Satisfaction Manager&PR Coordinator

苗秋实 | 客户满意度经理&公关部协调员

Tel电话: [+86 \(21\) 5050 4888](tel:+86(21)50504888)

E-mail邮箱: phoebe.miao@dt pudong.com